

Pesticides & Agri-Chemical

PRACTICE PROFILE

Legal & Business Support

农药及农业化学品

实践简介

法律及业务支持



INDIA JURIS

International law firm

Advocates & Corporate Consultants

印度尤里斯(JURIS)

国际律师事务所

倡导及企业法律咨询

一家提供完备服务的律师事务所



Start to End assistance & handholding by dedicated and committed team.

全心全意的专门团队，为您提供由始至终的全程协助及无微不至的指导服务。

PESTICIDES & AGRI-CHEMICALS PROFILE

农药及农业化学品简介

INDIA JURIS caters to the various legal needs of the Insecticide, Pesticide and AgroChemical industry. We provide a complete and professional legal and regulatory solution to Registration of Plant Protection products including Bio-pesticides.

印度尤里斯（JURIS）国际律师事务所，专为杀虫剂、农药及农药行业的各种法律需求应运而生。我们为包括生物农药在内的植物保护产品注册，提供完整、专业的法律和监管解决方案。



Pesticide sector being highly regulated and scientific as well as hazardous has to plan for its growth in a meticulous way in order to enhance its growth by introducing new products of quality with low toxicity and environmental hazards and high efficacy, providing proper services and guidance to the customers and be receptive to the changing global regulations and product phase out and bans. It is here where India Juris have a role to play by providing services which helps in overall growth and development of our clients.

农药是受高度管制的、科学的、及有危害性的行业，因此企业若要通过引入高质量、低毒性、低环境危害及高功效的产品新产品来提高效益和发展，必须做出详尽细致的规划，为客户提供良好的服务和指导，并适应不断变化的全球法规和产品淘汰及禁用。对此，印度尤里斯（JURIS）律师事务所正是应此需求而生，为帮助广大客户提升整体增长及发展提供专业服务，发挥出色作用。



Our team and consultants have got the products registered with Central Insecticides Board & Registration Committee, Government of India as per the various guidelines of Insecticides Act, 1968. Our team has got good relations with the various laboratories, national institutes and state agricultural universities for generation of data as per the applicable guidelines.

我们的团队和顾问经验丰富，已遵循印度政府《杀虫剂法案（1968年）》中的各项准则，取得印度“中央杀虫剂注册董事会及注册委员会”审批的产品注册；我们的团队与各大实验室、国家研究所及国家农业院校的建立良好的合作关系，能按照适用的原则生成相关专业数据。



PESTICIDES & AGRI-CHEMICALS PRACTICE INCLUDES

农药及农业化学品业务包括：

1. REGISTRATION OF AGROCHEMICALS

- Registration u/s 9(3b), 9(3) and 9(4) of technical/formulation indigenous manufacture (TIM/FIM), Technical /formulation Import from New source (TIT/FIT), registration of bio-pesticides u/s 9(3b) & 9(3), “Me too” registration u/s 9(4), Export registration of technical/ formulations u/s 9(3) of Insecticide Act, 1968.
- Endorsement cases of change of company name, factory & office address, additional factory units, new packing, change in packing etc.
- Sample import permission
- Extension for validity period of provisional registration certificates u/s 9(3b)

1. 农用化学品的注册

- 技术/本地配方制造 (TIM/FIM) 的 U/S 9 (3B)、9 (3) 及 9 (4) 注册，技术/新资源进口配方 (TIT/FIT) 注册，生物农药 U/S 9 (3B) 及 9 (3) 注册，“Me too” U/S 9 (4) 注册，《杀虫剂法 (1968 年)》技术/制剂 U/S 9 (3) 出口注册；
- 公司名称变更、工厂及办公地址变更，增设工厂单位、新包装、改包装等情况的背书；
- 样板进口许可；
- 延长 U/S 9 (3B) 临时注册证书的有效期。

*Having good network, connections & knowledge of data generation
Our team has been advising clients for more than 2 decades.*

*具有数据生成的良好网络、连接及知识技能。
我们的团队一直致力于为客户提供咨询建议，已有超过20年专业经验。*

2. PREPARATION OF AGROCHEMICAL REGISTRATION DOCUMENTS

To support registration of agrochemicals under various categories we have team of qualified staff to compile the registration applications as per CIB & RC (Central Insecticide Board & Registration Committee) approved guidelines

2. 编制农药注册文件

为支持各类农药登记服务，我们有训练有素的工作人员团队，按照 CIB & RC（中央杀虫剂董事会及注册委员会）认可的准则，编写注册申请。

3. GENERATION OF TOXICOLOGY, CHEMISTRY, EFFICACY DATA THROUGH NABL/GLP LABORATORIES

Data generation from different Agriculture Universities/ICAR Institutes, Govt. & Private Laboratories with respect to bio efficacy & residue, Toxicity, Chemistry and Packaging.

3. 通过 NABL / GLP 实验室生成毒理学、化学、有效性数据 · ·

从不同的农业大学/ICAR 研究所、政府或私人实验室，进行有关生物有效性及残留、毒性、化学和包装的数据生成。

A team of in-house and external professionals and consultants works meticulously for the successful results and delivery to the clients.

我们的团队由内部和外部的专业人士和顾问组成，认真竭诚为客户达成满意结果及成功交付。



4. FOLLOW UP WITH AUTHORITIES AND DEPARTMENTS

- Our experts have practical knowledge of working of regulators and expert of registration secretariat at Central Insecticide Board & Registration Committee. With our technical knowledge and experience we engage ourselves and can arrange for our clients deliberation with regulatory expert to sort out the queries related to technical matters on various registration applications.
- Relevant technical support and arranging meeting for technical discussion with key stakeholders in Ministry of Agriculture, Ministry of Chemical & Fertilizers & Ministry of Health.

4. 权威机构及有关部门的跟进 . .

- 我们的专家有在印度“中央杀虫剂董事会及注册委员会”的监管机构及秘书处注册的工作实践经验。凭借我们的技术知识和经验，我们投入到并有能力安排我们的客户与监管专家进行商议，以解决各种注册申请的相关技术问题。
- 提供相关的技术支持，并安排与农业部、化工及化肥部、卫生部的的主要利益相关者开展技术讨论会议。



HOW INDIA JURIS CAN ASSIST YOU

- Registration and approvals of Agrochemicals / Pesticides / Insecticides
- Preparation of Agrochemical registration documents
- Assistance in generation of Toxicology, Chemistry, Efficacy data through NABL/GLP laboratories
- Follow up and liaisoning with authorities
- Advising on FDI policy and Government schemes in this sector.
- Suggesting structure and roadmaps for entry into India.
- Setting up company, liaison or branch office in India.
- Joint Ventures/collaboration/MOUs/ Strategic alliances between manufactures, formulators, distributors etc.
- Taxation and Repatriation & remittance of money from India.
- Any other assistance as may be required



印度尤里斯(JURIS) 为您提供以下服务:

- 农用化学品/农药/杀虫剂的注册及审批;
- 制作农药注册文件;
- 协助通过 NABL/ GLP 实验室, 生成毒理学、化学及药效等数据;
- 与有关当局机构跟进, 并进行联络沟通;
- 提供该行业的 FDI(外国直接投资) 政策及政府计划建议;
- 为公司进入印度发展, 提供架构及路线图建议;
- 在印度开设公司、联络处或办事处;
- 在制造厂商、配方商及分销商之间, 建立合资/合作/备忘录/战略联盟等关系;
- 纳税、遣返, 及从印度汇款。
- 其他各项有需要的协助服务。

INDIA JURIS: Pesticides & Agri-Chemical Practice
印度尤里斯 JURIS 国际律师事务所：农药及农业化学品实践



INDIA JURIS

International law firm
Advocates & Corporate Consultants

地址：印度新德里，拉吉帕特 1 区，F-116 号
Address: F-116, Lajpat Nagar -1, New Delhi-24, India
电话：+91-11-29814816/17 传真：+91-11-29815116
邮箱：newdelhi@indiajuris.com 网站：www.indiajuris.com

新德里 * 孟买 * 钦奈 * 班加罗尔

F-116, Lajpat Nagar -1, New Delhi-24, India
T: +91-11-29814816 /17 F: +91-11-29815116
E: newdelhi@indiajuris.com W: www.indiajuris.com
New Delhi * Mumbai * Chennai * Bangalore